
Sprawozdanie
Burmistrza Miasta Ostróda
z działalności w okresie między sesjami
Rady Miejskiej w Ostródzie

od 14 lutego 2025 r. do 25 marca 2025 r.



Zadania w trakcie realizacji



Pierwsze spotkanie Rady Sportu

18 lutego w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego odbyło się pierwsze w tej kadencji
samorządu spotkanie Rady Sportu. W jej skład weszli przedstawiciele ostródzkich
klubów i stowarzyszeń sportowych. Radzie przewodzi Martyna Lewandowska-Oliwa,
dyrektor Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji. Na jej zastępcę wybrany podczas
posiedzenia został Artur Małż, reprezentujący Ostródzki Klub Kyokushin Karate.

Już na pierwszym spotkaniu omówiliśmy szereg ważnych kwestii, związanych z
rozwojem ostródzkiego sportu. To m.in.: problemy wynikające z zamknięcia hali MOS
przy ul. Piłsudskiego, plany budowy nowego obiektu - które jeszcze przed przetargiem
na dokumentację projektową konsultujemy ze środowiskiem sportowym, kwestię
dostępności infrastruktury dla klubów czy sprawy związane z finansowaniem naszych
drużyn.

Przed nami kolejne posiedzenia, podczas których będziemy m.in. rozmawiać 
o nowych klasach sportowych, uczestnictwie klubów w miejskich wydarzeniach czy 
o organizacji w najbliższej przyszłości targów sportu.

https://www.facebook.com/ostrodzkiecentrumsportuirekreacji?__cft__[0]=AZXvWLCrBARen2aQ1Pg5Hre13TGRGzxPZU5XddXqIZeFNN-UY17nYZdGDu2Ux49or4QHF5cqk4vQPZa_t1KsRlRN5chLfSaSIVt7xThhMHoAgSgW29nj7F2xpTCOC8zVSSjoepO9ODpWGDQ-zCuKtjYI3pBBMK3XExtHIsUDJnR7m_a4OzG6a4020DA-pM7Eulg&__tn__=-]K-R


Przetarg na budowę skateparku

21 lutego ogłoszony został przetarg na budowę skateparku.
To kolejny krok w kierunku budowy tej oczekiwanej od lat w
Ostródzie inwestycji. Potencjalni wykonawcy mogą zgłaszać
się do połowy maja.

Skatepark powstanie przy Szkole Podstawowa Nr 3 im. Jana
Pawła II w Ostródzie. Od momentu podpisania umowy
wykonawca będzie miał 180 dni na zbudowanie tego obiektu.
Przed nami jeszcze sporo pracy i formalności ale... krok po
kroku zbliżamy się do tego, by w Ostródzie w końcu powstał
profesjonalny skatepark z prawdziwego zdarzenia!

O dalszych ruchach związanych z tym projektem
współfinansowanym przez Ministerstwem Sportu i Turystyki
będziemy informować na bieżąco.

https://www.facebook.com/MinisterstwoSportuiTurystyki?__cft__[0]=AZUQPzB2wICV6JVnTsoFlzXu2XPqSWO4AwA_UlJ6fI_wEityJrolqzpC81Ion5uEcMu7mzR4wMgcxeoVY0HL0NNriA5pb1i5UQCfa1_0mJoODA8L-WiOJrN-rQQCJt2BDfKIrBaedXeVfjvWfqTQ6cyD4F7YaSKhK5zG_knUPu-7lEnK3djXwN0h7Y7-RAxBQpo&__tn__=-]K-R


Zespół ds. Osób z Niepełnosprawnościami

21 lutego odbyło się pierwsze, robocze spotkanie dotyczące powstania Zespołu ds. Osób z Niepełnosprawnościami! 

W rozmowie, której przewodził Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski  wraz z Przewodniczącym Rady Mariuszem Bojarowskim,
uczestniczyli przedstawiciele organizacji działających na rzecz osób z niepełnosprawnościami. 

Do współpracy zaprosiliśmy wszystkich, którzy chcieliby włączyć się do działań na rzecz osób z niepełnosprawnościami. Dziękujemy
zebranym za obecność i liczne, cenne pomysły, uwagi oraz wnioski wypływające z - jakże różnorodnych - doświadczeń!

Chcemy, aby Perła Mazur była miastem, które dostępne jest dla wszystkich! Krok po kroku, wspólnie, będziemy do tego dążyć. Kolejne
spotkanie już jutro, w czwartek 3 kwietnia. 



Trwają liczne miejskie prace budowlane

Ostróda w budowie! Gdzie trwają obecnie prace budowlane? To takie inwestycje jak:
Rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 4
Budowa Ogrodu Różanego
Remont budynku przy ul. Sienkiewicza 15
Remont ulicy Sembrzyckiego
Remont ulic Kozietulskiego, Szwoleżerów i Traugutta
Budowa Alei Lipowej
Remont ulicy Partyzantów

O aktualnych inwestycjach miejskich informujemy m.in. w mediach społecznościowych oraz na banerach
umieszczonych na terenach objętych pracami budowlanymi.  



Zielona Energia dla Szkół i Przedszkoli

Rozpoczęliśmy kolejny etap bardzo ważnego projektu rozwojowego dla Ostródy. Mowa 
o Zielonej Energii dla Szkół i Przedszkoli. Ogłosiliśmy oczekiwany przetarg w tej
sprawie, którego rozstrzygnięcie nastąpi najpewniej w maju lub w czerwcu.

Dlaczego jest to tak ważna dla nas inwestycja? Po jej zakończeniu - a planujemy
zainstalować panele w ośmiu ostródzkich placówkach oświatowych na dziesięciu
budynkach - zaoszczędzimy w każdym kolejnym roku na kosztach energii minimum setki
tysięcy złotych (a przy rosnących kosztach prądu być może nawet więcej), które będziemy
mogli przeznaczyć na dalszy rozwój oświaty. Dodatkowo nasze szkoły i przedszkola staną
się dużo bardziej niezależne energetycznie oraz bardziej "zielone", z korzyścią 
dla środowiska.

Wartość zamówienia wynosi 4 650 000 PLN, z czego ponad 4 000 000 PLN to
dofinansowanie z Polskiego Ładu (kwoty netto). Oznacza to, że nasz wkład w tę
inwestycję zwróci się de facto z nawiązką już w pierwszym roku funkcjonowania
fotowoltaiki.

Na wykonanie prac (poza samym montażem to również procesy dokumentacyjne)
wykonawca będzie miał 420 dni od podpisania umowy.



Uchwała Krajobrazowa

Już wkrótce nasza miejska przestrzeń znacznie się zmieni!
Wszystko za sprawą Uchwały Krajobrazowej. Jak każda
zmiana, również i ta budzi dużo emocji i wątpliwości, dlatego
przygotowaliśmy dla mieszkańców krótki przewodnik o tym,
co oznacza wejście w życie Uchwały Krajobrazowej.

Udostępniliśmy także w mediach społecznościowych
przydatne linki w komentarzach pod postem ze
szczegółowymi informacjami. 

Chcemy być pionierem pozytywnych zmian wizerunkowych
w naszym regionie. Z drugiej strony do samej Uchwały
podchodzimy "na spokojnie". Za nami okres przejściowy, teraz
zmiany będą stopniowo wdrażane. Efektem będzie miasto
bez "banerozy", piękne i świecące przykładem!



Umowy na wykonanie dokumentacji technicznej czterech ulic

25 marca Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski podpisał 4 umowy z Pracownią Projektową "dib" Łukasz Zieliński na wykonanie
dokumentacji technicznej dla ulic:

Zofii Nałkowskiej (wartość: 47 109 PLN, termin realizacji: 120 dni)
Hanki Ordonówny (wartość: 51 414 PLN, termin realizacji: 120 dni)
Łódzkiej (wartość: 50 430 PLN, termin realizacji: 150 dni)
Kolejowej (wartość: 58 548 PLN, termin realizacji: 210 dni)

Kolejnym ważnym etapem będą starania o pozyskanie dofinansowania na realizację powyższych zadań.

https://www.facebook.com/RafalDabrowskiOstroda?__cft__[0]=AZXfVWKtB7kj2J0R9FvQsHBHtBzaLpfkhp9hXy5-rNP1foudk-K_vW99J9E93hitCabEd1N_7S70S5Qd07CkNh-nQjXuX65r3L3jQpkMhGLAQwtZgMsdg_Rgmdz0iLN5BHwRts7N24MLBIZdRuqfJbY2jliLEss3uYcA7psM0J-yZHKWjAfeBOcmlAwGj7J2RCM&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/RafalDabrowskiOstroda?__cft__[0]=AZXfVWKtB7kj2J0R9FvQsHBHtBzaLpfkhp9hXy5-rNP1foudk-K_vW99J9E93hitCabEd1N_7S70S5Qd07CkNh-nQjXuX65r3L3jQpkMhGLAQwtZgMsdg_Rgmdz0iLN5BHwRts7N24MLBIZdRuqfJbY2jliLEss3uYcA7psM0J-yZHKWjAfeBOcmlAwGj7J2RCM&__tn__=-]K-R


Zadania zrealizowane



Dofinansowanie na zajęcia sportowe

Trzy ostródzkie szkoły otrzymały dofinansowanie w ramach Projektu
„Aktywny do kwadratu”! To jeden z elementów Programu „Aktywna szkoła”,
którego ideą jest aktywizacja sportowa młodzieży szkolnej.

Dzięki dodatkowym funduszom Szkoła Podstawowa nr 2 im. Gustawa
Gizewiusza, Szkoła Podstawowa nr 3 im. Jana Pawła II oraz Szkoła
Podstawowa nr 6 im. Kornela Makuszyńskiego będą mogły zorganizować 
i przeprowadzić cykl zajęć sportowych dla dzieci i młodzieży do 3 razy 
w tygodniu dla klas IV i starszych oraz do 2 razy w tygodniu dla klas I-III.

Dzięki tym środkom nasze placówki będą mogły zorganizować 
i przeprowadzić cykl dodatkowych, ciekawych zajęć sportowych dla dzieci 
i młodzieży. O szczegółach będziemy informować po podpisaniu umów.

To kolejne środki zewnętrzne, które pozyskaliśmy dla Ostródy. Dzięki nim
zmieniamy nasze miasto na lepsze!



Dofinansowanie dla ostródzkiego żłobka

Żłobek Miejski przy ul. Chrobrego 3A w Ostródzie
otrzymał dofinansowanie w ramach programu "Aktywne
place zabaw 2025"! 

Dzięki kwocie dofinansowania 300 000 PLN oraz
środkom własnym w wysokości 6 000 PLN powstanie
przy nim nowy plac zabaw - tak, jak przy 22 innych
placówkach z naszego regionu, których wnioski również
zostały rozpatrzone pozytywnie w Ministerstwie Rodziny,
Pracy i Polityki Społecznej.



Dofinansowanie dla ostródzkich szkół 

Gmina Miejska Ostróda otrzymała wsparcie finansowe 
w ramach realizacji „Narodowego Programu Rozwoju
Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025”, Priorytet 3 - Zakup nowości
wydawniczych oraz elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych 
i placówek wychowania przedszkolnego.

Które z placówek otrzymały wsparcie i w jakiej wysokości?
Szkoła Podstawowa nr 2 im. Gustawa Gizewiusza - 12000 PLN
Szkoła Podstawowa nr 2 im. Gustawa Gizewiusza - odziały
przedszkolne - 2500 PLN
Szkoła Podstawowa nr 4 im. Polskich Olimpijczyków - 12000 PLN
Łączna wysokość wkładu własnego Gminy Miejskiej Ostróda:
7000 PLN



Dotacja dla MPEC Ostróda

Kolejne miliony dla Ostródy! MPEC Ostróda otrzymało dotację 
z Narodowego Funduszu Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska na
„Modernizację sieci ciepłowniczej w Ostródzie” w wysokości 
2 385 000,00 PLN netto.  Koszt całego projektu to 3 531 000,00 PLN netto.
Co obejmie modernizacja?

przebudowę sieci ciepłowniczej przy ul. Demokracji,
budowę sieci ciepłowniczej na terenie tzw. „czerwonych” koszar w
Ostródzie,
przebudowę sieci ciepłowniczej do budynków przy ul. Grunwaldzkiej
22A, 24 i 26 oraz Kopernika 18 i 20,
budowę sieci ciepłowniczej do budynków przy ul. Jaracza 6A, 14A, 16,
11A, 24 i 26A w związku z likwidacją grupowego węzła ciepłowniczego,
a także budowę indywidualnych węzłów ciepłowniczych przy 

       ul. Jaracza 6A, 14A, 16, 11A, 24 i 26.
Prace rozpoczną się według planu w drugiej połowie 2025 roku. 



Kampania promująca Kartę Ostródzką 

Zrealizowaliśmy kampanię promującą Kartę Ostródzką, która jest jednym z elementów budowania naszego
gospodarczego lokalnego patriotyzmu!

Karta Ostródzka to szereg zniżek i benefitów dla Ostródzianek i Ostródzian. W programie bierze udział blisko
30 podmiotów - od miejskich jednostek, przez punkty usługowe i gastronomiczne po sklepy odzieżowe czy
biura obsługi nieruchomości. Kupując lokalnie, korzystając z usług w mieście wspieramy lokalny biznes,
budując dzięki temu naszą małą ojczyznę. 



Otwarcie Młodzieżowni!

Nowy rozdział w życiu Ostródy został otwarty. Otwarty 10 marca wraz z Młodzieżownią, pierwszym tego typu miejscem w tej części
Polski! Cieszymy się, że podczas wydarzenia od tłumnie zgromadzonych gości padły liczne entuzjastyczne słowa pod adresem
Młodzieżowni oraz samej Ostródy. To pokazuje, że nasze miasto staje się coraz ważniejszym punktem na mapie regionu, a nasze
działania są widoczne i ważne. Centrum spotkań działa już kolejny tydzień, a zaangażowanie naszej młodzieży w tworzenie tego
miejsca jest jego najlepszą wizytówką. 

25 marca przyjechali do nas Wicestarosta Nowomiejski Iwona Mrozińska oraz radny Daniel Zdanowski, by podpatrzeć naszą nową
młodzieżową przestrzeń i porozmawiać o procesie jej stworzenia. Są plany, by podobne miejsce powstało w Nowym Mieście
Lubawskim. Trzymamy kciuki!

https://www.facebook.com/profile.php?id=61559089961440&__cft__[0]=AZWogP-8bbRG_gDowTvqoNQU-PYjhaDAJXPyB8pSE0jqcbi5tt56lg81JRnRyOPJNreAOY0t3c7bePWKHBX4zzPd3sg02qOTs2hxEXJ6reJqPJMyaaH9Qugu_3TPEFvH9cIS-diWZHc1UrKR3Oj4pOE3gEwk3lQNOAyzkzA9qq4PZmlZe2y47i9PFFQ3kd7_ETo&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=61559089961440&__cft__[0]=AZWogP-8bbRG_gDowTvqoNQU-PYjhaDAJXPyB8pSE0jqcbi5tt56lg81JRnRyOPJNreAOY0t3c7bePWKHBX4zzPd3sg02qOTs2hxEXJ6reJqPJMyaaH9Qugu_3TPEFvH9cIS-diWZHc1UrKR3Oj4pOE3gEwk3lQNOAyzkzA9qq4PZmlZe2y47i9PFFQ3kd7_ETo&__tn__=-]K-R


Wydarzenia



Narodowy Dzień Pamięci Żołnierzy Armii Krajowej

14 lutego, po raz pierwszy w historii, obchodziliśmy Narodowy Dzień Pamięci Żołnierzy Armii Krajowej. AK jest patronem
Szkoły Podstawowej nr 1 w Ostródzie, w związku z tym wspólnie z Panią Dyrektor Agnieszką Jankowską oraz uczniami "Jedynki"
Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski wybrał się na cmentarz przy ulicy Spokojnej.

Naszym Bohaterom, również tym, których już nie ma wśród nas, winni jesteśmy pamięć i szacunek. Dlatego też zapaliliśmy
znicze na grobach księdza Jana Rećko, Wandy Bortkiewicz i Tadeusza Wojno.

Cześć i chwała Bohaterom! 

https://www.facebook.com/sp1ostroda?__cft__[0]=AZUme-CYIaZ5EuT73cZh_n3W2qpQCAhFXdHnOMjFzPF9d6_CU-Bc6artSwJG9SUzvrwng2Mcccy3OzpXmVz2V0_shoTAO2qNxCWTpLhBzIR8RiYnevn09OwwLE4SGWysz3pi1ApjdKXm8kr6302PBX-Wh-IMJypuINlpekg6q4n_fAexRL-dMDAiUSnCJD0OCHk&__tn__=-]K-R


6. urodziny Stowarzyszenia GryWam

15 lutego Stowarzyszenie GryWAM świętowało swoje 6. urodziny! W Centrum Kultury w Ostródzie zgromadziło się
kilkudziesięciu miłośników gier planszowych, którzy coraz prężniej rozwijają swoją pasję. Cieszymy się, że środowisko
planszówek rośnie w siłę. 

W dniach 24-25 maja 2025 nasze miasto zamieni się w planszówkową stolicę Polski! To właśnie w tym terminie odbędzie
się I Ostródzki Festiwal Gier Planszowych "GryWAMy w Ostródzie"!

https://www.facebook.com/ck.ostroda?__cft__[0]=AZUhpIP7eP2mPguOS3OBiFw6mZyQKy4_YplCwRAsXh-L1irBaqMJiFBipVNX1pikJoqBjgY3q-IoavhbhDGQ9csLAndp-nJ6f0Rjgb7-r3Lxo1R1RYtEbWc8kjCSvdjnczsi33SiWS7X4LZQelPexPXJPHIHznb_iRxeVW8zruFNnsmWoWCkMvynrghS5gjeilo&__tn__=-]K-R


Zawody sportowe 15 i 16 lutego

15 i 16 lutego na krytych kortach Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji aż 16 par mieszanych stanęło na starcie
dwudniowych zawodów w Ostródzie. To kolejna impreza tenisowa współorganizowana przez Miasto Ostróda.
Dzięki zaangażowaniu członków Stowarzyszenia Tenisa Ziemnego Return nasze miasto staje się coraz ważniejszym
ośrodkiem tego sportu, a na wydarzenia na naszych kortach przyjeżdżają zawodnicy nie tylko z Warmii i Mazur.

W ten sam weekend Akademia Piłkarska Sokół Ostróda zorganizowała dwudniowy cykl turniejów w piłkę nożną dla
dzieci. W imprezie brały udział drużyny z całego województwa - i nie tylko. Bardzo cieszy fakt, że Sokół Ostróda tworzy
obecnie największą piłkarską akademię w regionie. 

https://www.facebook.com/miastostroda?__cft__[0]=AZXzIE0gOFn7EBaVzmWCAhAvfqRpWHLFTez-GPKzZRj4-aMWlRMUEvkifpai3401DvxttJxYklc_OWUWgsuks_IM9_FvtMFJ0-6nCjKF8uYut00FY-MxUU9WYMYghh1mZB5SWn04qa7aU0ER2RI9rhnnYGP9i-g4XiUPCMN6_oL0Ylq_EEsRosvBU7jTrC0u-34&__tn__=-]K-R


Podsumowanie roku przez klub KS SOKÓŁ Ostróda-UKS PUMA

19 lutego w Centrum Kultury w Ostródzie miniony rok podsumowali działacze, trenerzy i zawodnicy KS SOKÓŁ
Ostróda-UKS PUMA. Ostródzcy wioślarze i kajakarze mają za sobą świetny czas! Sukcesy na arenie ogólnopolskiej 
i międzynarodowej, obozy, środki pozyskane z zewnątrz, ambitne plany na przyszłość. Śmiało można powiedzieć, że
piękne tradycje ostródzkich sportów wodnych są dziś kultywowane w najlepszy możliwy sposób.

Cieszymy się, że Miasto Ostróda jest częścią tego wspaniałego projektu. Gratulujemy udanego roku i życzymy 
kolejnych sukcesów!

https://www.facebook.com/sporty.wodne?__cft__[0]=AZUOldgxHRR9rX0hxcbsy0wwEk7SOu54npXcshofzcps1S92CpbOt2A6fg3XZjH5MgisJDbk3_PwZYBf6_-fC_6vJKc31dfC44DXRHCKytWpSDO1ykCLF5cTFKQajb0rrjjSnJg_59JOkx26uL2eQId95nB7kySESpjlv1xRil4insYuQz1s_tdQ8Qww6IbHBs8&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/sporty.wodne?__cft__[0]=AZUOldgxHRR9rX0hxcbsy0wwEk7SOu54npXcshofzcps1S92CpbOt2A6fg3XZjH5MgisJDbk3_PwZYBf6_-fC_6vJKc31dfC44DXRHCKytWpSDO1ykCLF5cTFKQajb0rrjjSnJg_59JOkx26uL2eQId95nB7kySESpjlv1xRil4insYuQz1s_tdQ8Qww6IbHBs8&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/miastostroda?__cft__[0]=AZUOldgxHRR9rX0hxcbsy0wwEk7SOu54npXcshofzcps1S92CpbOt2A6fg3XZjH5MgisJDbk3_PwZYBf6_-fC_6vJKc31dfC44DXRHCKytWpSDO1ykCLF5cTFKQajb0rrjjSnJg_59JOkx26uL2eQId95nB7kySESpjlv1xRil4insYuQz1s_tdQ8Qww6IbHBs8&__tn__=-]K-R


XLI Konkurs Recytatorski "Spotkania z poezją"

20 lutego w Amfiteatrze Centrum Kultury i Sztuki odbyły się eliminacje miejskie XLI Konkursu Recytatorskiego
"Spotkania z poezją" dla szkół podstawowych. 

Gratulujemy wszystkim uczestnikom wspaniałych występów! To duża odwaga, by wyjść na scenę 
i zmierzyć się nie tylko z samą poezją, ale i z tremą. Takie występy na scenie od najmłodszych lat są jednak bardzo
przydatne w dorosłym życiu, dlatego z radością wspieramy w nich uczniów naszych szkół. 



Muzyczne Przedwiośnie w Ostródzie - cykl koncertów w Amfiteatrze

Za nami cykl koncertów Muzyczne Przedwiośnie w Ostródzie! Wszystkie cztery koncerty, które odbyły się w lutym
oraz w marcu w Amfiteatrze, były bezpłatne i zostały zrealizowany w ramach Projektu "ReportArt" na podstawie
środków pozyskanych z Narodowej Agencji Muzyki i Tańca. Wartość pozyskanego dofinansowania to 75 000 PLN!

Co równie ważne, podczas towarzyszącej pierwszemu koncertowi zbiórki oraz licytacji zebraliśmy niemal 10 000 PLN
dla chorego Miłosza z Ostródy. To kolejna fantastyczna akcja charytatywna w naszym mieście!



III Grand Prix Polski Żaków w tenisie stołowym

22 i 23 lutego w hali Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji odbyło się Grand Prix Polski Żaków w tenisie
stołowym. W rywalizacji brało udział blisko 200 zawodników z całej Polski, również duże grono młodych
pingpongistów Energa-Morliny Ostróda, w tym Julka Szarmach, która zajęła III miejsce! 

Tenis stołowy to dla Ostródy niezwykle ważna dyscyplina. Historyczne sukcesy, triumfy ligowe i w Europie, występy
naszych na Igrzyskach Olimpijskich... Cieszymy się, że ten sport, również dzięki wsparciu Miasta Ostróda, znów może
się prężnie rozwijać!

https://www.facebook.com/ostrodzkiecentrumsportuirekreacji?__cft__[0]=AZVQcqyDmQWsygTjJhCMnsXX74FwSWjsbbsMBgPeTu73WWyM3ozPHEyONyOuE4X6_-EM1kvrlbs0OFN4ylTwl3iJGjzDJzmkDbbg0KyW-V5kWQjtgnVt7Is0yO3dUmR7h_7xkCRBL6FC3TdPams_zaRAdrwX7oEGEoUMLo3Dl8-r6pZsWGlFgvQ24iuVj4jK5J0&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/miastostroda?__cft__[0]=AZVQcqyDmQWsygTjJhCMnsXX74FwSWjsbbsMBgPeTu73WWyM3ozPHEyONyOuE4X6_-EM1kvrlbs0OFN4ylTwl3iJGjzDJzmkDbbg0KyW-V5kWQjtgnVt7Is0yO3dUmR7h_7xkCRBL6FC3TdPams_zaRAdrwX7oEGEoUMLo3Dl8-r6pZsWGlFgvQ24iuVj4jK5J0&__tn__=-]K-R


Spotkanie samorządowców Warmii i Mazur z parlamentarzystami z regionu

24 lutego Związek Gmin Warmińsko-Mazurskich zorganizował w Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie spotkanie
samorządowców Warmii i Mazur z parlamentarzystami z regionu. Mnóstwo spraw, nad którymi na co dzień pracujemy 
w samorządzie, jest w bardzo dużej mierze uzależnionych od decyzji naszych posłów i senatorów. Takie spotkania jak to mają
na celu przybliżenie parlamentarzystom problemów i punktu widzenia samorządu.

To właśnie z poziomu naszych małych ojczyzn najlepiej widać to, co jest faktycznie ważne dla mieszkańców. Dobrze, jeśli
samorząd jest w stałym kontakcie z władzami centralnymi, bo dzięki temu można znacznie lepiej prowadzić bieżące działania
i weryfikować lokalne potrzeby.



Nowa dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Bratek”

Powitaliśmy nową dyrektor Środowiskowego Domu
Samopomocy „Bratek” w Ostródzie! Obowiązki Zenona
Kastrau, który przeszedł na emeryturę, przejęła pani Anna
Szostek-Dzikowicka.

Pani Anna to doświadczony pracownik w sektorze opieki
społecznej, do niedawna wicedyrektor Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Ostródzie. 

Jej wiedza i kompetencje gwarantują dalszy rozwój
“Bratka”. Życzymy powodzenia w nowej roli i wielu
sukcesów na tym niezwykle odpowiedzialnym stanowisku! 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100068535430758&__cft__[0]=AZXO_YVMeBEGgpYv7y_rwXY3h6qqJ900hgZmBn_220HgN-nzA-JCB0X-f6NetUNpMDxeG6JuTVFYMqU7JxWAYtvEJ9Mlmketf8CVVXGD7-tFH7ERo_CnZGvXBtWG_9qgNYRXN-_DpB1PgSm5dG2hPA4ePEC2YrkDc57g_7gzx-J3Kg_3kCLK414y5JR67anXFmg&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100068535430758&__cft__[0]=AZXO_YVMeBEGgpYv7y_rwXY3h6qqJ900hgZmBn_220HgN-nzA-JCB0X-f6NetUNpMDxeG6JuTVFYMqU7JxWAYtvEJ9Mlmketf8CVVXGD7-tFH7ERo_CnZGvXBtWG_9qgNYRXN-_DpB1PgSm5dG2hPA4ePEC2YrkDc57g_7gzx-J3Kg_3kCLK414y5JR67anXFmg&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100068535430758&__cft__[0]=AZXO_YVMeBEGgpYv7y_rwXY3h6qqJ900hgZmBn_220HgN-nzA-JCB0X-f6NetUNpMDxeG6JuTVFYMqU7JxWAYtvEJ9Mlmketf8CVVXGD7-tFH7ERo_CnZGvXBtWG_9qgNYRXN-_DpB1PgSm5dG2hPA4ePEC2YrkDc57g_7gzx-J3Kg_3kCLK414y5JR67anXFmg&__tn__=-]K-R


Miasto Ostróda sportowym samorządem roku

Miasto Ostróda sportowym samorządem roku w Powiecie
Ostródzkim! To wyróżnienie przyznane nam zostało podczas
27. Plebiscytu na Sportowca Roku, organizowanego przez
NOS Portal. 

W ciągu ostatnich kilkunastu miesięcy w ostródzkim sporcie
działo się naprawdę wiele. Od uruchomienia wyciągu, przez
fuzję Sokoła i Akademii, remonty orlików, sukcesy
indywidualne naszych sportowców, otrzymanie
dofinansowania na skatepark po rozwój sportu amatorskiego
czy szereg ważnych imprez organizowanych w Perle Mazur.

Dzieje się dużo, a jeszcze więcej wyzwań przed nami!
Dziękujemy za to wyróżnienie, które jest motywacją do
jeszcze cięższej pracy na rzecz Ostródzianek, Ostródzian 
i Ostródy!

https://www.facebook.com/miastostroda?__cft__[0]=AZVTpQb9Rg9iwkZoz_-ukoL2bm8_5dwRRpsKF5XRlMv6Z8oWzDO2QtIhwbJUhcoG_jwMZGpfuQ9tpn2Xppgk-6sgVvb0ySZALCjYgzIUdUFqBpU9CMUWdqoYRahPOTs0mlt9NqeTXZFu5gNFi4hVxdBtoJPNg_84dUB8sMFszx9L5TeYDKejJd55ym-SMoTetTs&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/nosportalpl?__cft__[0]=AZVTpQb9Rg9iwkZoz_-ukoL2bm8_5dwRRpsKF5XRlMv6Z8oWzDO2QtIhwbJUhcoG_jwMZGpfuQ9tpn2Xppgk-6sgVvb0ySZALCjYgzIUdUFqBpU9CMUWdqoYRahPOTs0mlt9NqeTXZFu5gNFi4hVxdBtoJPNg_84dUB8sMFszx9L5TeYDKejJd55ym-SMoTetTs&__tn__=-]K-R


XXVI Kaziuki Wileńskie

Od ponad ćwierć wieku w Ostródzie odbywają się Kaziuki Wileńskie, piękna impreza, w trakcie której można na Mazurach
choć przez chwilę poczuć się jak na Wileńszczyźnie. Historia naszego regionu jest niezwykle kręta, ale i bardzo ciekawa. Wiele
rodzin ma swoje korzenie na terenach dzisiejszej Litwy. Ten sentyment, pamięć, przywiązanie i tęsknotę kultywuje się właśnie
m.in. podczas Kaziuków, w tym roku zorganizowanych razem przez Powiat Ostródzki i Miasto Ostróda przy współpracy 
z Towarzystwem Miłośników Wilna i Ziemi Wileńskiej oraz parafią NPNMP w Ostródzie.

To było fantastyczne popołudnie w hali Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji!

https://www.facebook.com/PowiatOstrodzki?__cft__[0]=AZVJ6cUnJGIq6U7xFhQB6UOwXCB1EHOQgGeCCQSkw_e32nG8oQGrsDU8bt9cbwL6bhYppmNhjPFRzuE_r_TzrY1uSTr0bCdHkpfSqzxy8HNWJsBYOPPwt_X0sAh77bPXU63O4702mBdRtSOcl8kRC4CLFmnMDT4LVJkZbdtyo9GVGRTyht0cFkHfuL30qWuWy_U&__tn__=-]K-R


Europejskie Forum Samorządowe w Mikołajkach

W dniach 3-5 marca odbyło się Europejskie Forum Samorządowe w Mikołajkach, w którym wzięli udział Burmistrz Ostródy
Rafał Dąbrowski, Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, Sekretarz Miasta Dorota Szczurowska, a także 
ok. 2500 uczestników - prezydentów, burmistrzów, wójtów, starostów, marszałków, radnych różnych szczebli 
i przedstawicieli biznesu, sportu czy kultury.

W trakcie dwudniowego wydarzenia Burmistrz był prelegentem w jednym z paneli, dotyczącym reformy samorządów.
Forum było naprawdę dobrą okazją do zaprezentowania nie tylko perspektywy Ostródy i wysłuchania innych ciekawych
opinii na różne tematy ale również - a może przede wszystkim - okazją do wymiany poglądów w gronie zaangażowanych
społeczników i samorządowców.



Stypendia i nagrody sportowe za rok 2024

6 marca w sali reprezentacyjnej ostródzkiego Zamku wręczyliśmy stypendia i nagrody dla sportowców z Ostródy.
Wyróżniona została rekordowa liczba zawodników i trenerów. 19 osób otrzymało stypendia a 45 sportowców 
i szkoleniowców - nagrody finansowe. Łącznie na ten cel przeznaczyliśmy blisko 140 000 PLN - prawie dwukrotnie więcej
niż przed rokiem.

Rozwój sportu w Ostródzie to jeden z priorytetów naszych działań. W mieście trenuje ponad 1000 zawodników 
w kilkunastu klubach, co jest wyjątkowym wynikiem nie tylko na skalę regionu. Infrastruktura Ostródzkiego Centrum
Sportu i Rekreacji, choć mamy nad czym pracować, wciąż jest jedną z najlepszych, najpełniejszych w tej części kraju. Sport 
w Ostródzie ma się dobrze, a nasze plany na jego dalsze sukcesy są coraz śmielsze i ciekawsze.



Mistrzostwa Warmii i Mazur MDP

8 marca w hali Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji 41 Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych z 14 powiatów z całego
województwa rywalizowało w historycznych, pierwszych Mistrzostwach Warmii i Mazur MDP. Dla około dwustu dzieci,
dla których straż jest pasją i sposobem na życie, Ostróda będzie już zawsze kojarzyć się z wielkimi, pozytywnymi
emocjami sportowymi!

Dziękuję za możliwość wsparcia tego wydarzenia Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostródzie 
z Komendantem Rafałem Napiórkowskim na czele. Cieszę się, że wspólnie realizujemy coraz więcej wspaniałych
inicjatyw. Dzisiejsza jest już kolejną, w której organizację włączyły się zarówno Miasto Ostróda jak i Powiat Ostródzki
oraz Gmina Ostróda. 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100068716545395&__cft__[0]=AZUOfRrz4Rq0FKIv_0tSkUtfn4SSvHuYcLE-tNaAx1rmLLR35Us54g0bwgfdvjd4aw-vj4vvg3LzswQWDF6RATVg1PdUZW2HBUGDwPJlTC9RYeWRo0C7iKbBEEfTwudzAumM1YsvJPdIVuIMLxHgmrf2VSWSWw3ayzdV_7owUVQc9p5k6fGYhqRb8ns809o6ARw&__tn__=-]K-R


Koncert zespołu Tango Plus z litewskich Taurogów

Wspaniałe sobotnie popołudnie 8 marca w ostródzkim zamku zapewnił zespół Tango Plus z naszego partnerskiego
miasta, litewskich Taurogów. Koncert Litwinów pokazał, że do dobrej zabawy wcale nie jest potrzebna znajomość
języka, w którym śpiewają wykonawcy... 

Zespół z naszego siostrzanego miasta składa się w większości z byłych, emerytowanych już litewskich filharmoników.
Połączenie ich doświadczenia, umiejętności i entuzjazmu bardzo przypadło do gustu ostródzkiej publiczności.



Spotkania Burmistrza w Warszawie 

13 marca Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski odbył kilka ważnych spotkań w Warszawie. W Ministerstwie Sportu i Turystyki rozmawiał z Ministrem
Ireneuszem Nalazkiem m.in. na temat zbliżającego się terminu podpisania umowy na nasz skatepark, a także wniosków złożonych przez nas na
dofinansowanie lig amatorskich w Ostródzie. 

W Sejmie, wspólnie z Posłem na Sejm Stanisławem Gorczycą uczestniczył w telekonferencji dotyczącej współpracy z Regionalnym Zarządem
Gospodarki Wodnej w ramach Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. Wody Polskie, które zarządzają naszym Kanałem,
będą głównym beneficjentem programów "kanałowych", a wartość projektów, które ma zrealizować RZGW wynosi ponad ćwierć miliarda (!) złotych.
Dopracowanie formalności przy tej skali inwestycji jest kluczowe dla naszego regionu.

Z kolei w Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa Narodowego spotkał się z  Ministrem Maciejem Wróbel i rozmawiał m.in. o realizowanych przez
Miasto Ostróda projektach wspieranych przez MKiDN, jak chociażby ReportART, w ramach którego zima w Centrum Kultury obfitowała w darmowe
koncerty różnych gatunków muzycznych. Poruszyliśmy też możliwość wsparcia m.in. ostródzkiej Młodzieżowni, o której jest głośno nie tylko na
Warmii i Mazurach.  

Burmistrz odwiedził też Ministra Marcina Kulaska, szefa resortu Nauki i Szkolnictwa Wyższego. Wspaniale, że ludzie z Warmii i Mazur zajmują
wysokie stanowiska w rządzie. To przynosi realne korzyści naszemu pięknemu regionowi. Głos województwa warmińsko-mazurskiego musi być
słyszalny - to dla nas niezwykle ważne.

https://www.facebook.com/gorczyca2023?__cft__[0]=AZUzngtLITvtwV32Ty7W3hhp4KJ6tgpnttV1SPrSdFmzcPkW3pnZ6JbHUEuXL1cVBIyDAwNPO8_h8dodkzd7C4YVBmXVGoVJfefIH2P7geKAHcbsWQfdPPuIsNCp6SYlAQioCNDAoxPRuv0CvoGOQmxAmCjGar5P3NO_4u3R3cq2EPlFQjrYHrO6xL7GWD5XEhY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ck.ostroda?__cft__[0]=AZUzngtLITvtwV32Ty7W3hhp4KJ6tgpnttV1SPrSdFmzcPkW3pnZ6JbHUEuXL1cVBIyDAwNPO8_h8dodkzd7C4YVBmXVGoVJfefIH2P7geKAHcbsWQfdPPuIsNCp6SYlAQioCNDAoxPRuv0CvoGOQmxAmCjGar5P3NO_4u3R3cq2EPlFQjrYHrO6xL7GWD5XEhY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=61573425807128&__cft__[0]=AZUzngtLITvtwV32Ty7W3hhp4KJ6tgpnttV1SPrSdFmzcPkW3pnZ6JbHUEuXL1cVBIyDAwNPO8_h8dodkzd7C4YVBmXVGoVJfefIH2P7geKAHcbsWQfdPPuIsNCp6SYlAQioCNDAoxPRuv0CvoGOQmxAmCjGar5P3NO_4u3R3cq2EPlFQjrYHrO6xL7GWD5XEhY&__tn__=-]K-R


Zimolo w Ostródzie

16 marca odbyło się Zimolo! Letnia impreza na pożegnanie zimy zgromadziła pełne Molo Ostródzianek i Ostródzian. 
Była rozgrzewająca muzyka, taniec i Zumba, poczęstunek gorącą czekoladą i zupą, pokaz SUP-ów, animacje dla dzieci
czy gadżety od Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostródzie, promujące czas spędzany bez ekranów. A także
setki uczestników imprezy!

Dziękujemy za tak liczną obecność!



Kolejne społeczne akcje sprzątania miasta

By zrealizować jedno z naszych najważniejszych haseł - "Czysta Ostróda"
zrobiliśmy już naprawdę wiele:

Zwiększyliśmy wydatki na utrzymanie czystości, w tym częstotliwość
sprzątania miasta i opróżniania koszy na śmieci (które zwiększą się jeszcze
bardziej w sezonie).
Postawiliśmy dodatkowe kosze na terenie Ostródy a w najbliższych
miesiącach rozpoczniemy kompleksową ich wymianę.
Przejęliśmy odpowiedzialność za czystość na wszystkich ostródzkich ulicach -
bez obowiązującego do niedawna podziału na miasto/powiat.
Pozyskaliśmy, m.in. z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska,
dziesiątki tysięcy złotych na edukację ekologiczną w miejskich szkołach.
Organizujemy regularne akcje sprzątania, w których biorą udział setki
Ostródzianek i Ostródzian.
Straż Miejska monitoruje na bieżąco przypadki zaśmiecania miasta i karze
mandatami tych, którzy łamią przepisy. Chcemy w niedalekiej przyszłości
jeszcze bardziej zaostrzyć nasze działania w tej materii.

Czystość naszego miasto to dla nas jeden z priorytetów! A jednak... wciąż jest tyle
zaśmieconych miejsc w Ostródzie. Dlatego tym bardziej dziękujemy wszystkim
zaangażowanym w akcje sprzątania Ostródy!



Posiedzenie Zarządu i Walne Zgromadzenie ZGiPKEiPI

24 marca w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Ostródzie odbyło się zarówno posiedzenie zarządu jak 
i walne zgromadzenie Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego.
Gośćmi specjalnymi na spotkaniu Związku był Pan Marcin Kuchciński, Marszałek Woj. Warmińsko-
Mazurskiego oraz Pani Lidia Wójtowicz, Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej w Urzędzie
Marszałkowskim.

W trakcie blisko trzygodzinnych obrad obu gremiów poruszyliśmy kwestie stanu przygotowań
poszczególnych gmin do realizacji projektów strategicznych. Rozwój Krainy Kanału Elbląskiego jest
kluczowy dla rozwoju całego naszego regionu. W ramach Związku Kanałowego mamy
zagwarantowane historycznie wysokie, rekordowe środki rzędu blisko pół miliarda (!) złotych.
Głównym beneficjentem tych działań są Wody Polskie, zarządzające Kanałem a najdroższym
zadaniem jest właśnie remont samego Kanału.

W Ostródzie, poza bardzo trudnym projektem Canal Velo czyli ścieżki rowerowej wzdłuż całego
Kanału - od Elbląga do Iławy, zyskamy m.in. warty ok. 20 000 000 PLN remont naszego Zamku, 
w którym stworzymy m.in. Izbę Pamięci Kanału Ostródzko-Elbląskiego. Będziemy chcieli też
skorzystać z wysokiego dofinansowania by w końcu wyremontować pomost tzw. sędziowski.

W trakcie spotkania poszczególne samorządy referowały stan swoich przygotowań do realizacji
projektów. Cieszy fakt, że wszyscy traktujemy nasze działania priorytetowo. Cieszy też, że mamy
wsparcie Urzędu Marszałkowskiego. Pozostało zebrać wszystkie elementy w spójną całość i składać
ostateczne wnioski. A to czeka nas już niebawem, bo na przełomie 2025 i 2026 roku.



Mistrzostwa Polski WOT w siatkówce

W dniach 20-23 marca 220 żołnierzy Wojsk Obrony Terytorialnej rywalizowało w Mistrzostwach Polski
WOT w siatkówce! To były wspaniale zorganizowane i pełne emocji zawody w hali Ostródzkiego Centrum
Sportu i Rekreacji. W trakcie finału najlepsi okazali się siatkarze z Zachodniego Pomorza, którzy pokonali
żołnierzy z 4 Warmińsko-Mazurskiego Batalionu Obrony Terytorialnej. 

Tego typu wydarzenia, odbywające się w hali pełnej widzów, z gośćmi z całej Polski wpisują się doskonale
w strategię rozwoju Ostródy. 



Plany i koncepcje



Zmiany w Żegludze Ostródzko-Elbląskiej

18 lutego rada nadzorcza miejskiej spółki Żegluga
Ostródzko-Elbląska odwołała ze stanowiska prezesa
zarządu Jakuba Urbanowicza, który pełnił swoją funkcję
przez ostatnie 6 lat. 

Do momentu powołania nowego prezesa – co nastąpi
najpewniej w kwietniu – jego obowiązki będzie pełnił
dotychczasowy przewodniczący rady nadzorczej ŻOE – były
jej prezes, Jarosław Barczuk.

Żegluga Ostródzko-Elbląska to nie tylko największa firma
zajmująca się obsługą ruchu turystycznego na Kanale, ale
również m.in. spółka odpowiadająca za komunikację miejską
czy też stacja paliw. O dalszych ruchach w ramach Spółki
będziemy informować na bieżąco.



Spotkanie z Wicewojewodą dot. Żeglugi Ostródzko-Elbląskiej

6 marca w gabinecie Wicewojewody Warmińsko-
Mazurskiego Mateusza Szauera w Olsztynie spotkaliśmy się
wspólnie z burmistrzem Cezarym Wawrzyńskim oraz P.O.
Prezesa Żeglugi Ostródzko-Elbląskiej Jarosławem
Barczukiem, by porozmawiać o wyzwaniach stojących
przed ŻOE oraz samym Kanałem Ostródzko-Elbląskim.

Sezon turystyczny na tej największej atrakcji naszego
regionu zbliża się wielkimi krokami. Cieszymy się, że możemy
liczyć na wsparcie Urzędu Wojewódzkiego i pana Wojewody
w rozwiązywaniu problemów i wielu wyzwaniach związanych
z rozwojem Kanału i Żeglugi, które przed nami stoją!



Spotkanie dot. współpracy z Wodami Polskimi

12 marca Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski wraz z Zastępcą Burmistrza Cezarym Wawrzyńskim i P.O. Prezesa Żeglugi Ostródzko-
Elbląskiej Jarosławem Barczukiem spotkali się w Elblągu oraz na jednej z pochylni na Kanale Ostródzko-Elbląskim, w Kątach z
Dyrektorem Zarządu Zlewni w Elblągu, działającej w ramach RZGW w Gdańsku, Cezarym Terechem.

Zbliżający się sezon żeglugowy to okres wzmożonego ruchu turystycznego w Ostródzie oraz na Kanale. To również czas, 
w trakcie którego nasze statki pracują pełną parą na trasie od Ostródy do Elbląga.

Cieszymy się, że dzięki naszemu spotkaniu mogliśmy omówić szczegóły współpracy między Żeglugą a Wodami Polskimi, które
zajmują się Kanałem. Dzięki wzajemnemu zrozumieniu potrzeb oraz dyskusji na temat infrastruktury i jej wykorzystania udaje nam
się wypracować dobry dla wszystkich stron model działania na najbliższe miesiące i lata.

https://www.facebook.com/ZeglugaOstrodzkoElblaska?__cft__[0]=AZWlZdbachX3SjJFZDhDZ6mnY14OFY07ZjfRweLRwmrnAIo6pXgfq37z7xAMLwqEIVKgqcw2OG0xfXAdIjfc_QEYqoGssQndTf0AnOPcEsQW8-aujkl6C19alKxf-mUl_SsL_zWB648UDh9ynDyCjKi6FZ_9DRERJtZ5u0cZ1f8otW-h0Dh81pathNYNSYHMT-A&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ZeglugaOstrodzkoElblaska?__cft__[0]=AZWlZdbachX3SjJFZDhDZ6mnY14OFY07ZjfRweLRwmrnAIo6pXgfq37z7xAMLwqEIVKgqcw2OG0xfXAdIjfc_QEYqoGssQndTf0AnOPcEsQW8-aujkl6C19alKxf-mUl_SsL_zWB648UDh9ynDyCjKi6FZ_9DRERJtZ5u0cZ1f8otW-h0Dh81pathNYNSYHMT-A&__tn__=-]K-R


Spotkanie dot. nowego cmentarza komunalnego

24 marca odbyliśmy kolejne spotkanie z przedstawicielami Lasów Państwowych w sprawie
możliwości pozyskania z ich zasobu terenów pod nowy cmentarz komunalny. Miasto Ostróda stoi
przed dużym problemem kończących się miejsc na miejskich nekropoliach. Według naszych
szacunków podjęcie szeregu działań wewnętrznych (nieznaczne powiększenie cmentarza na 
ul. Spokojnej, budowa kolumbariów itp.) zapewni nam miejsca na 5-6 lat dalszych pochówków.
Oznacza to, że nowy cmentarz musi powstać i być gotowy przed rokiem 2030.

Niestety - w granicach administracyjnych miasta nie ma odpowiednich przestrzeni do zbudowania
nowego cmentarza. Przeprowadziliśmy więc badania geologiczne w Morlinach, na terenach
należących do KOWR. Niestety, ale profil geologiczny gleb w tamtym miejscu sprawia, że o budowie
nekropolii w tamtej części przedmieść nie ma mowy.

Dziś patrzymy w stronę Miłomłyna. Z naszych wstępnych analiz wynika, że - być może - właśnie
zalesione tereny leżące w niedalekiej odległości od S7, przy drodze wojewódzkiej na Morąg, 
będą tymi, które spełnią szereg kryteriów stawianych m.in. przez Sanepid i inne instytucje do
budowy cmentarza.

Przed podjęciem jakichkolwiek dalszych kroków mających na celu wykup lub wymianę gruntów od
Lasów Państwowych będziemy chcieli przeprowadzić kolejny raz badania, które wykażą, czy nasze
wstępne analizy są dobre i czy również pod kątem formalno-prawnym w tym miejscu może 
powstać cmentarz .

https://www.facebook.com/miastostroda?__cft__[0]=AZWG_Kq6SkuVeDOqNQlgzU9DmQ9kmbN0rqPMy6q2lyWTWpruKSDajLlpoyVpjWPlbzNDj63_adzgQ4B6rTqdZ0lWLk-zs3lJdCFA1h3FtWLLOO24Zo6DC84Xy_uStshrd6h2g6R2SgAmxMNN4aFnu4a1A6DqBZUPjbM9yZdjd9sZ320HmB6hRQUv61huYWOQq1M&__tn__=-]K-R



